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طلبکاران حق برداشت ندارند؛

چشم انتظاری ۳۵۰ میلیارد تومانی پرسپولیس در آستانه تحقق

آیاگلژستدقهرمانلیگراتعیینمیکند؟

وحید شمسایی: دوست داشتم مهدی تاج بیشتر کمک می  کرد؛

برای جام ملت  های آسیا هم بلاتکلیفیم

کار صالحی امیری برای ماندن سخت تر شد؛ 

بازنشستههااگردرورزشبمانند،مجرمهستند!

۷۰۹میلیاردتومانچهزمانیبهدستسرخابیهامیرسد؟

برای حل  امید خود  تمام  پرسپولیس  باشگاه 
 ۳۵۰ پول  دریافت  به  معطوف  را  مالی  مشکلات 
می تواند  که  است  کرده  بورس  از  تومانی  میلیارد 

بخشی از چالش های این باشگاه را رفع کند.
پنج  کسب  از  پس  پرسپولیس  فوتبال  تیم 
قهرمانی متوالی در رقابت های لیگ برتر در حالی 
در فصل جاری  این جام  به  دوباره  برای دستیابی 
عنوان  به  را  تهران  استقلال  که  می کند  تلاش 
رقیب جدی خود با ۴ امتیاز بیشتر در صدر جدول 

می بیند.
سرخپوشان پایتخت در شرایطی برای جبران 
باقیمانده  دیدار   ۵ در  امتیازی   ۴ تفاضل  این 
پنجه  و  دست  مالی  مشکلات  با  که  دارند  فرصت 
نرم می کنند. اعضای این تیم به غیر از یحیی گل 
دریافتی  درصد   ۵۵ سرمربی  قامت  در  محمدی 
داشته اند تا این موضوع با اعتراض اعضای تیم روبرو 

شود.
از سوی دیگر باشگاه پرسپولیس با محکومیت 
 ۸۶ پرداخت طلب  عدم  بابت  فیفا  از سوی  قطعی 
دادگاه  رسیدگی  و  استوکس  آنتونی  دلاری  هزار 
بوژیدار  دلاری  هزار   ۹۵۰ ادعای  به  ورزش  عالی 

رادوشوویچ روبرو است.
پرداختی برای آزاد سازی پول انجام شد

پرسپولیس  باشگاه  عامل  مدیر  درویش  رضا 
بحث  درگیر  خود  حضور  ابتدایی  روزهای  در  که 

از  با درآمد حاصل  خصوصی سازی شده بود حالا 
روبرو  باشگاه  این  سهام  از  درصد   ۱۵ سازی  آزاد 

شده است.
توانست  پرسپولیس  باشگاه  حقوقی  بخش 
را  تومان  میلیون   ۹۰۰ و  میلیارد   ۲ حدود  مبلغی 
به حساب کارگزاری که امور مربوط به فروش سهام 
باشگاه را انجام می دهد واریز کند تا گام اول برای 
از  حاصل  درآمد  تومان  میلیارد   ۳۵۰ سازی  آزاد 

فروش سهام را دریافت کند.

در  کلان  میلیاردی  مبلغ  پول  برداشت  زمان 
حالی به حساب باشگاه پرسپولیس واریز شده است 
به اسم اشخاص حقیقی و  تا زمان ثبت سهام  که 
سازمان  قوانین  طبق  آن  برداشت  امکان  حقوقی 
در  پول  ندارد.این  وجود  بهادار  اوراق  و  بورس 
حال حاضر در حساب باشگاه پرسپولیس است اما 
امکان  اداری  روال  دلیل  به  آن  از  استفاده  امکان 
پذیر نیست و باید سازمان بورس مجوز لازم برای 

برداشت از آن را بدهد.

مصطفی لشگری مدیر روابط عمومی باشگاه 
 ۳۵۰ مبلغ  آزادسازی  روند  درباره  پرسپولیس، 
سرخپوشان  اولیه  سهام  فروش  از  تومان  میلیارد 
به  مربوط  مبلغ  گفت:  بورس  در  پایتخت 
همان  کردیم.  واریز  کامل  طور  به  را  کارگزاری 
شخص  هر  برای  سهام  ثبت  باید  گفتند  که  روز 
نخواهد  طول  بیشتر  روز  چند  که  شود  انجام 

کشید.
وی درباره اینکه آیا طلبکاران باشگاه که احکام 
قضائی دارند می توانند از این مبلغ برداشت کنند؟ 
اظهار داشت: نه این طور نیست. فعلا چنین امکانی 
بکشد.  هم  آنجا  به  کار  نمی گذاریم  و  ندارد  وجود 
کل پول به حساب اصلی باشگاه واریز شده است و 
هر زمان امور اداری بورس انجام شود قابل برداشت 

خواهد بود.
داخلی ها اولویت هستند خارجی ها بعدا

این  شدن  آزاد  محض  به  دارد  قصد  درویش 
مبلغ پول قرارداد فصل جاری و مطالبات بازیکنان 
با  قرارداد  تمدید  ضمن  تا  کند  پرداخت  را  فعلی 
جدایی  از  مانع  محمدی  گل  دلخواه  بازیکن  چند 
قرارداد شوند.  بند حق فسخ  دارای  بازیکنان  سایر 
پول  پرداخت  از  پس  پرسپولیس  مدیرعامل 
استوکس  آنتونی  طلب  تسویه  سراغ  داخلی ها 
و  نقل  برای  را  تیمش  بسته  پنجره  که  می رود 

انتقالات تابستانی باز کند.

نزدیک تر  لیگ  پایانی  هفته های  به  هرچه 
رئیسه  هیئت  ماه  آبان  مصوبه  می شویم 
فدراسیون فوتبال توجهات بیشتری را به خودش 

می کند. جلب 
در حالی که پس از صحبت های سهیل مهدی 
در  لیگ  سازمان  مسابقات  برگزاری  کمیته  رئیس 
که  موضوع  این  به  او  اشاره  و  برتر  فوتبال  برنامه 
لیگ  گل زده در خانه حریف در جدول مسابقات 
لحاظ  تیم  امتیازات دو  بودن  برابر  برتر در صورت 
می شود مسئولان باشگاه پرسپولیس اعتراضاتی را 
در مصاحبه های مختلف مطرح کرده بودند، حالا 
خبر می رسد آنها رسماً در نامه ای به حیدر بهاروند 
رئیس سازمان لیگ اعتراض خود را به صورت کتبی 

اعلام کردند.
با  نام  این  در  پرسپولیس  باشگاه  مسئولان 
استناد به نامه ابلاغ شده از سوی سازمان لیگ به 
هیئت های فوتبال در بهمن ماه مدعی شدند در این 
میان  به  خانه حریف  در  زده  گل  از  نامه صحبتی 

نیامده و باید در صورت برابر بودن امتیازات دو تیم 
یعنی  بعدی  آیتم  رو  در  رو  بازی های  در مجموع 

تفاضل گل دو تیم ملاک قرار بگیرد.
این اعتراض باشگاه پرسپولیس در حالی است 
که سازمان لیگ در نامه ای به تاریخ سی ام بهمن 
ماه سال ۱۴۰۰ هیئت فوتبال استان های مختلف 
اشاره  مشخصا  آن  در  و  داده  قرار  مورد خطاب  را 
کرده که پیرو مصوبه هئت رئیسه فدراسیون فوتبال 
انتخاب  آبان ۱۴۰۰ ملاک  نهم  و  بیست  تاریخ  در 
ملاک  و  کننده  سقوط  یا  کننده  صعود  های  تیم 

تعیین تیم قهرمان به شرح زیر است؛
۱( بالاترین امتیاز از تمام بازی های گروهی

۲( نتیجه حاصله از بازی رودررو دو تیم دارای 
امتیاز مساوی

های  بازی  تمامی  از  گل  تفاضل  محاسبه   )۳
گروهی

۴( محاسبه بالاترین تعداد گل زده
بی  زمین  در  رسمی  مسابقه  یک  انجام   )۵

کلی  احتساب  با  حذفی  مقررات  رعایت  با  طرف 
طی  در  شده  اخذ  های  کارت  یا  و  ها  محرومیت 

مرحله گروهی تا پایان مسابقه
بین  آمده  وجود  به  اختلاف  علت  واقع  در 
کمیته  رئیس  و  پرسپولیس  باشگاه  مسئولان 
این  در  در  قید شده  دوم  مورد  مسابقات  برگزاری 
پرسپولیس  باشگاه  مسئولان  که  چرا  است   نامه 
معتقدند در این بند به وضوح صحبتی از گل زده 
در خانه حریف به میان نیامده و با استناد به همین 

موضوع خودشان را محق می دانند.
نیز معتقد است   از طرف دیگر سهیل مهدی 
وقتی در آیین نامه حرف از نتیجه بازی های رو در 
رو شده گل زده در خانه حریف نیز در آن وجود 

دارد.
به هر حال همواره در تمامی آیین نامه های 
این مورد اشاره شده  برگزاری مسابقات فوتبال به 
نشده  لحاظ  موضوعی  آمدن  پیش  صورت  در  که 
در قانون برگزار کنندگان مسابقات در خصوص آن 

تصمیم می گیرند. هرچند با توجه به قید شدن این 
موضوع که ملاک تعیین تیم اول یا دوم در صورت 
است  رو  در  رو  بازی  نتیجه  امتیازات  بودن  برابر 
احتمالاً تفسیر مسئولان سازمان لیگ از این قانون 
با  بنابراین بدیهی است  بود.  الخطاب خواهد  فصل 
توجه به حساسیت بالای مسابقات و در پیش بودن 
این سازمان هر  لیگ مسئولان  آخرین هفته های 
اعلام  را  نهایی  نظر  رسمی  به صورت  سریعتر  چه 

کنند تا دیگر این موضوع محل اختلاف نباشد.
در  خصوص  همین  در  نیز  مهدی  سهیل 
فردا  کرد  اعلام  سه  ورزش  با  کوتاه  گفتگویی 
و  ابهامات  همه  تا  می شود  منتشر  نهایی  آئین نامه 
به  توجه  با  حاضر  حال  شود.در  برطرف  پرسش ها 
صحبتهای مطرح شده ، درصورت تساوی امتیازی 
پایانی  روز  در  پرسپولیس  و  استقلال  تیم  دو  بین 
که  بازی ای  در  زده  گل  دلیل  به  استقلال   ، لیگ 
پرسپولیس میزبانش بود دست بالاتر را در جدول 

دارد.

وحید شمسایی در خصوص لغو مسابقات فوتسال جام باشگاه های 
آسیا برای سومین سال متوالی گفت: واقعاً از این اقدام متاسفم. هنوز 
یک هفته از برگزاری فینال لیگ قهرمانان فوتسال اروپا نگذشته است. 
سرعت شیوع کرونا در دنیا کاهش داشته است و زندگی ها دارد دوباره 
شکل می گیرد. اروپا در این چند سال لیگ قهرمانان فوتسال را برگزار 
کرده است ولی نمی دانم چرا کنفدراسیون فوتبال آسیا از قافله عقب 

مانده است.
وی ادامه داد: AFC اعلام کرده است امارات از میزبانی انصراف 
این موضوع عنوان کرده است در حالی  داد و دلیل لغو مسابقات را 
را  پیشنهادش  و  بود  میزبانی  خواهان  ایران  پسند  گیتی  باشگاه  که 
و حتی  کننده  تیم های شرکت  برای  منفی  نمره  یک  این  بود.  داده 
AFC محسوب می شود چون برای کشورهای مختلف، دلزدگی ایجاد 

می کند.
تاج  مهدی  به حضور  اشاره  با  ایران  فوتسال  ملی  تیم  سرمربی 
در راس کمیته فوتسال کنفدراسیون آسیا تاکید کرد: دوست داشتم 
تاج بیشتر کمک می کرد و کمک حال می شد تا این انگیزه از تیم ها 
گرفته نشود. برگزاری این مسابقات خیلی به بالا رفتن تجربه بازیکنان 
که  پسند  گیتی  تیم  بر  علاوه  می کرد.  کمک  پوشان  ملی  بخصوص 
بازیکنان ملی پوش دارد، بازیکنان ایرانی با حضور در تیم های خارجی 
و شرکت در جام باشگاه های آسیا می توانستند به تجربیات خود اضافه 

کنند.
همینطور  شرایط  اگر  می کنم  فکر  کرد:   خاطرنشان  شمسایی 
باشد، جام ملت های آسیا هم برگزار نشود. اینکه چرا AFC مرحله 
مقدماتی جام ملت های آسیا را برگزار کرد را نمی دانم. معتقدم لغو 
مسابقات  این  داشتم  است. دوست  ما  به ضرر  آسیا  باشگاه های  جام 
برگزار می شد و ما در عرصه باشگاهی دوباره قدرت خود را به آسیا 

نشان می دادیم.
حالا  داریم  امید  یادآور شد: حداقل  فوتسال  ملی  تیم  سرمربی 
که جام باشگاه های آسیا لغو شده است، لیگ برتر فوتسال از همان 
۱۷ تیر ماه آغاز بشود تا فرصت لازم برای آماده سازی بازیکنان ایجاد 
بشود. ما هم کارهایمان را انجام می دهیم و برنامه ریزی می کنیم اما 

همه چیز برایمان به هم خورده است.
تدارکاتی  بازی های  برگزاری  وضعیت  آخرین  درباره  شمسایی 
گفت: با آرژانتین نامه نگاری کردیم. اسپانیا هم اعلام کرده است که 
در تیرماه برای انجام بازی تدارکاتی به ما تاریخ می دهد. برای همه 
اینها سند داریم. چه ما باشیم و چه نباشیم باید بازی های تدارکاتی 
انجام بشود. ژاپن هم برای بهمن و یا اسفند درخواست بازی تدارکاتی 

داشته است.
وی همچنین با انتقاد از بلاتکلیف بودن برگزاری مسابقات جام 
ملت های آسیا اظهار کرد:  AFC هنوز نگفته است که مسابقات جام 

کرده اند  اعلام  فقط  می شود.  برگزار  زمانی  چه  دقیقاً  آسیا  ملت های 
ملت ها  جام  بدانیم  اگر  هستیم.  متزلزل  و  بلاتکلیف  هم  ما  مهرماه. 
برگزار نمی شود برای انجام بازی های تدارکاتی برنامه ریزی می کنیم. 

می توانیم با برزیل در مهرماه دیدار داشته باشیم.
شرایط  را  دیگرش  دغدغه  ایران  فوتسال  ملی  تیم  سرمربی 
فعلی فدراسیون دانست و گفت:  امیدوارم روز ۱۰ خرداد که مجمع 
مسیرمان  و  بیافتد  اتفاقات خوبی  برگزار می شود،  فوتبال  فدراسیون 
در  حضور  حتی  و  تدارکاتی  بازی های  برگزاری  برای  شود.  مشخص 

جام ملت های آسیا نیاز به برنامه ریزی داریم.

از همان روزی که نهاد ریاست جمهوری با رگباری از نامه های 
بازنشستگی، صالحی امیری را به خداحافظی با کمیته ملی المپیک 
دعوت کرد، مشخص بود رییس کمیته ملی المپیک کار سختی برای 

ماندن در این کمیته دارد...
بازی  بودن  به در پیش  توجه  با  بود  امیدوار  امیری که  صالحی 
های آسیایی حداقل تا پایان این رقابتها در کمیته المپیک بماند، با 
وجود نامه های پی در پی و متوالی که روی بازنشستگی او تاکید می 
کرد نگرانی چندانی از بابت منتقدان خود نداشت اما تعویق یک ساله 

بازی های آسیایی شرایط را برای او سخت کرد.
سیل  آسیایی  های  بازی  تعویق  از  بعد  طرفداری،  گزارش  به 
های  گروه  و  شده  سرازیر  امیری  صالحی  سمت  به  منفی  نقدهای 
مختلفی در تلاش هستند هر چه زودتر او را از کمیته ملی المپیک 

به خانه بفرستند!

یک گروه منتقدانی هستند که میخواهند صالحی امیری هرچه 
زودتر انتخابات کمیته ملی المپیک را برگزار کند و گروه دیگر همسو 
با دولت منتظرند رئیس کمیته ملی المپیک که از دولت قبل بر مسند 

کار باقی مانده، هر چه زودتر از این نهاد ورزشی کنار برود.
البته صالحی امیری پیش از این هم پیش بینی می کرد دولت 
جدید نخواهد با او ادامه همکاری بدهد و دنبال روی کار آوردن گزینه 
خودش باشد. شاید به همین دلیل رئیس کمیته ملی المپیک اعلام 
کرد قصد شرکت در انتخابات را ندارد، انتخاباتی که قرار بود اسفند ماه 
سال گذشته برگزار شود اما به پاییز امسال موکول شد. اگر بازیهای 
آسیایی به تعویق نمی افتاد صالحی  امیری این شانس را داشت که 
هر طور شده حتی به رغم ارسال نامه های بازنشستگی اش به هوای 
ریاست  صندلی  ها  رقابت  این  پایان  تا  آسیایی  های  بازی  برگزاری 
کمیته ملی المپیک را حفظ کند اما حالا که بازی ها به تعویق افتاده 

کار صالحی امیری برای ماندن سخت تر شده است. این سختی جایی 
به بالاترین حد خود می رسد که دیوان محاسبات در تازه ترین نامه 

خود اعلام کرده اگر بازنشسته ها در ورزش بمانند مجرم هستند.
فرستاده،  ورزش  وزارت  برای  محاسبات  دیوان  که  نامه ای  در 
تاکید شده بازنشسته ها حتی اگر حقوقی هم دریافت نکنند، باز هم 
اجازه فعالیت در ورزش را ندارند و ادامه همکاری آنها در ورزش به 

منزله تصرف اموال قانونی و دولتی است و جرم محسوب می شود.
پایانی  روزهای  در  که  بازنشستگی  های  نامه  به  توجه  با 
رئیس  برای  جمهوری  ریاست  نهاد  از  مرحله  دو  در  ماه  فروردین 
دارد  اصرار  نظر می رسد دولت  به  ارسال شد،  المپیک  ملی  کمیته 
صالحی  ماندن  حساب  این  با  و  بنامد  بازنشسته  را  امیری  صالحی 
امیری در ورزش، او را از حیث تصرف غیرقانونی اموال دولتی در 

مظان اتهام قرار می دهد.

فرایند پذیره نویسی سهام دو باشگاه استقلال و پرسپولیس در 
۲۸ اسفندماه سال گذشته به پایان رسید که باعث شد ۳۵۰ میلیارد و 
۵۰۰ میلیون تومان عاید باشگاه پرسپولیس و ۳۵۹ میلیارد تومان نیز 

عاید باشگاه استقلال شود
منابع حاصل  تومان  میلیارد و ۵۰۰ میلیون  در حالی که ۳۵۰ 
از پذیره نویسی عاید باشگاه پرسپولیس و ۳۵۹ میلیارد تومان عاید 
باشگاه استقلال شده است و این پول در حساب باشگاه ها قرار دارد، 
همچنان سرخابی ها تا زمان تشکیل کمیته اجازه استفاده از این پول 

را ندارند.
شرکت ها  دفتر  سرپرست  امیررحیمی،  حسین  اساس،  این  بر 
آخرین  مورد  در  سازی  خصوصی  سازمان  بنگاه های  سازی  اماده  و 
حاصل  پول  برداشت  در  پرسپولیس  و  استقلال  باشگاه  دو  وضعیت 
در  پول  است.  متفاوت  باشگاه  دو  وضعیت  گفت:   نویسی  پذیره  از 
حساب باشگاه استقلال بوده و مجوز ثبت افزایش سرمایه این باشگاه 

مجددا نزد اداره ثبت، ثبت شد و مجوز خصوصی سازی را هم دریافت 
کرده است. نماد باشگاه استقلال آماده بازگشایی مجدد است که مردم 

بتوانند سهامی که خریداری کرده اند را مبادله کنند.
و  به پول دسترسی دارد  استقلال  باشگاه  واقع  داد: در  ادامه  او 
هیات مدیره می تواند این پول را برداشت کند اما طبق مصوبه هیات 
مخارج  تا  است  کمیته ای  تشکیل  نیازمند  پول  این  برداشت  مدیره، 

باشگاه اولویت بندی شده و پس از آن پول برداشت شود.
سازمان  بنگاه های  سازی  آماده  و  شرکت ها  دفتر  سرپرست 
خصوصی سازی در مورد وضعیت باشگاه پرسپولیس نیز توضیح داد:  
باشگاه پرسپولیس نامه تایید بانک را به سازمان بورس ارائه داده است 
و بعد از اینکه مجوز اخذ شود، ثبت انجام می شود که یک هفته ای 
زمان می برد تا  پول قابل برداشت شود. در واقع پول در حساب باشگاه 
و  ثبت شود  ثبت،  نزد سازمان  افزایش سرمایه  مجوز  باید  اما  است، 

مجوز سازمان خصوصی سازی و سازمان بورس نیز گرفته شود.

امیررحیمی به این سوال که کمیته مذکور چه زمانی تشکیل می 
شود پاسخ داد:  از آنجائی که سازمان خصوصی سازی قانونا نمی تواند 
در حاکمیت شرکت ها وارد شود، تشکیل کمیته باید از مسیر هیات 
عاملیت  با  اقتصاد  وزارت  راستا  این  در  شود.  طی  باشگاه  دو  مدیره 
و  دارد  نظارت  پول ها  کردن  نحوه خرج  بر  سازی  سازمان خصوصی 

مرتبا از باشگاه ها گزارش می خواهد.
سازی  خصوصی  سازمان  افزود:  نیز  کمیته  اعضای  مورد  در  او 
وزارت  از  نمایندگانی  از  متشکل  کمیته  اعضای  است  داده  پیشنهاد 
ورزش و جوانان،  وزارت امور اقتصادی و دارایی و خود باشگاه ها باشد.

باشگاه  دو  سهام  نویسی  پذیره  فرایند  گزارش،  این  اساس  بر 
استقلال و پرسپولیس در ۲۸ اسفندماه سال گذشته به پایان رسید که 
باعث شد ۳۵۰ میلیارد و ۵۰۰ میلیون تومان عاید باشگاه پرسپولیس 
و ۳۵۹ میلیارد تومان نیز عاید باشگاه استقلال شود. سهام دو باشگاه 

پس از طی شدن فرایندهای قانونی، قابل معامله خواهد شد.

خداداد عزیزی : دایی الگوی خوبی 
برای فوتبال و درس است

مهاجم پیشین تیم ملی فوتبال ایران تاکید دارد 
که فوتبال در کنار درس و طی کردن مدارج عالی 
تحصیلاتی زیباتر و مفیدتر است.خداداد عزیزی در 
افتتاحیه سالن تخصصی آکادمی فوتبالش در جمع 
نوجوانان و جوانان گفت: فوتبالیست شدن درآمد 
خوبی دارد اما در کنار آن باید ضمن اخلاقمداری 
درس را هم با جدیت دنبال کنید تا بتوانید به جایگاه 
خوب اجتماعی دست پیدا کنید.خداداد با اشاره به 
تحصیلکرده های فوتبال ملی ایران، دایی را یکی از 
الگوهای مناسب فوتبالیست ها جوان معرفی کرد و 
افزود: مدارج عالی تحصیلاتی قطعا در شکل فوتبال 
و زندگی افراد تاثیر مهمی دارد. در این مراسم که 
شورای  ورزش  کمیسیون  رئیس  علوی  حضور  با 
شهر مشهد و تعدادی از ستاره های قدیمی فوتبال 
برگزار شد خداداد با ابراز تاسف از خالی شدن تیم 
های ملی از بازیکنان مشهدی گفت: اولین قدم در 
این راه داشتن تیم های لیگ برتری در رده های 
سنی پایه است. استعدادهای شهر که در آکادمی ها 
شناسایی می شوند به پیشرفت نخواهند کرد مگر 
اینکه در میادین رسمی کشوری به میدان بروند. او 
از رئیس کمیسیون ورزش شورای شهر درخواست 
بتواند در لیگ  تا مشهد  امکاناتی مهیا شود  کرد 
حضور  امتیاز  خرید  با  پایه  های  رده  برتر  های 
چشمگیرتری داشته باشد. خداداد علت عقب گرد 
فوتبال خراسان را عدم اعتماد به نیروهای بومی و 
سرمایه های شهری عنوان کرد و افزود: تا نتوانیم 
بستر مناسبی برای ظهور استعدادهای شهر فراهم 
کنیم و همچنان مصرف گرا باقی بمانیم باید به 
شکلی آسانسوری و با هزار زحمت و منت در فوتبال 
کشور صعود و سقوط کنیم.در این مراسم علوی 
رئیس کمیسیون ورزش شورای شهر هم وعده داد 
تا علاوه بر تامین زیر ساخت ها برای فوتبال رده 
های پایه امکاناتی را فراهم کندتا خراسان بتواند با 
خرید امتیاز وارد لیگ های معتبر کشوری در رده 

های پایه ها شود.

 دانشگر پاداش گلزنی 
به سپاهان را می گیرد؟

فراوان  احتمال  به  استقلال  گلزن  مدافع 
در بازی با شهرخودرو نیز به عنوان یار فیکس به 
باتجربه  میدان خواهد رفت.محمد دانشگر مدافع 
آبی پوشان بعد از دو بازی غیبت در ترکیب تیمش 
مقابل سپاهان با توجه به محرومیت رافائل سیلوا در 
ترکیب اصلی قرار گرفت. دانشگر علاوه بر عملکرد 
خوب در این مسابقه موفق شد تک گل استقلال را 
نیز در اصفهان به ثمر برساند.حالا در آستانه دیدار 
با شهرخودرو با توجه به بازگشت رافائل سیلوا و 
مرکزی  مدافع   ۳ انتخاب  مدافعان  سایر  آمادگی 
به  مجیدی  فرهاد  چالش های  از  یکی  آبی پوشان 
شمار می رود. با این حال شنیده می شود که با توجه 
به گلزنی دانشگر و عملکرد خوب او مقابل سپاهان، 
فرهاد مجیدی قصد ندارد بار دیگر این بازیکن را 
نیمکت نشین کند. با این تفسیر احتمالا دانشگر 
یار  نیز  مقابل شهرخودرو  دوشنبه  عصر  بازی  در 
فیکس آبی پوشان خواهد بود. درباره ترکیب خط 
دفاع استقلال گفته می شود احتمال دارد از بین 
نشین  نیمکت  نفر  یک  سیلوا  و  غلامی  چشمی، 
اینکه  است.  مطرح  نیز  دیگری  احتمال  اما  شود. 
روزبه چشمی یک خط جلوتر برود و بار دیگر در 
صورت  این  در  کند.  بازی  تدافعی  هافبک  پست 
سیلوا، دانشگر و غلامی ۳ مدافع استقلال هستند 
و چشمی نیز در خط هافبک توپ خواهد زد. با 
این حال باید دید فرهاد مجیدی برای ترکیب خط 
دفاعی تیمش چه تصمیمی خواهد گرفت و کدام 

بازیکنان را به زمین خواهد فرستاد.

مدیر آکادمی باشگاه سایپا مشخص شد
سعید رجبی، پیشکسوت باشگاه سایپا به عنوان 
منصوب  سایپا  فوتبال  آکادمی  امور  سرپرست 
شد.سعید رجبی که سابقه ۱۰ سال عضویت در 
تیم فوتبال این باشگاه، حضور در تیم ملی فوتسال 
کشور و کسب عنوان آقای گلی و عنوان چهارمی 
جام جهانی این رشته ورزشی را در کارنامه دارد، 
با حکمی از سوی فراهانی مدیرعامل باشگاه سایپا 
به عنوان سکاندار آکادمی سایپا منصوب شد.  سعید 
فوتبال  ملی  تیم  در  مربیگری  سابقه  که  رجبی 
دستیار  دارد،  کارنامه  در  هم  را  کشور  نوجوانان 
مربیانی همچون انگین فیرات، مجید صالح، مجتبی 
تقوی نیز بوده و چندین سال به عنوان سرمربی تیم 
فوتبال امید سایپا فعالیت کرده و عناوینی نیز با 
این تیم به دست آورده است.آکادمی فوتبال باشگاه 
سایپا که سال گذشته نیز نتایج خوبی در رده های 
مختلف به دست آورد، از جمله آکادمی های مطرح 
کشور است که بازیکنان بسیار زیادی را تربیت کرده 
است که موفق به پوشیدن پیراهن تیم ملی شده اند.

رکورد دفاعی ویژه شاگردان 
حسین خانی در لیگ یک

تیم فوتبال مس کرمان صدرنشینی خود در 
لیگ یک را مرهون آمار ویژه خود در خط دفاعی 
است. شکست ملوان در قم برابر خوشه طلایی و 
برتری مس کرمان باعث شد تا صدرنشین لیگ یک 
تغییر کند و نارنجی پوشان مس علی رغم هم امتیاز 
شدن با ملوان، صدر جدول را در تسخیر خود در 
بیاورند و با ۵۸ امتیاز رتبه اول لیگ یک را صاحب 
شوند. صدرنشینی مس در شرایطی به دست آمده که 
شاگردان حسین خانی در فصل جاری ۳۴ بار دروازه 
رقبا را باز کرده اند و در مقابل ملوانی ها ۳۳ گل زده 
دارند اما برگ برنده نارنجی پوشان در خط دفاعی 
بوده است که آن ها آماری استثنایی را از خود به 
جای گذاشته اند. به لطف حضور بازیکنان باتجربه در 
خط دفاعی چون مهیار زحمتکش و البته دروازه بان 
نامدار و باتجربه ای مثل آرمان شهدادنژاد، تیم مس 
در طول ۲۸ مسابقه در فصل جاری لیگ یک تنها 
۸ گل دریافت کرده تا میانگین ۰.۲۸ گل خورده در 
هر بازی برای شاگردان حسین خانی به ثبت برسد 
که آماری ویژه و جالب توجه است. در فاصله ۶ هفته 
تا پایان فصل جاری لیگ یک تلاش نارنجی پوشان 
مس صعود به لیگ برتر بوده و آن ها امیدوارند این 
صعود همراه با حفظ رکورد ویژه خط دفاعی شان و 

تک رقمی ماندن گل های خورده همراه شود.

واکنش نایب قهرمان کشتی المپیک به 
برگزاری جام »رحیم علی آبادی«

رحیم علی آبادی پیشکسوت کشتی فرنگی 
کشتی  المللی  بین  رقابت های  برگزاری  مورد  در 
سرخس  شهرستان  در  نامش  با  نوجوانان  فرنگی 
گفت: با دعوت فدراسیون کشتی در سالن برگزاری 
مسابقات در شهرستان سرخس حضور یافتم و از 
نزدیک شاهد این مسابقات بودم. باید از مسئولان 
دلیل  به  و شهرستان سرخس  فدراسیون کشتی 

برگزاری مسابقات با نام من تقدیر کنم.
وی در مورد سطح این رقابت ها گفت: کشتی 
گیران خوبی از کشورهای ارمنستان و مجارستان در 
این مسابقات به همراه فرنگی کاران کشورمان شرکت 
ارمنستانی  نخست، سه کشتی  روز  در  اند.  کرده 
عملکرد خوبی داشتند و صاحب مدال های طلا و 
نقره شدند. البته کشتی گیران کشورمان نیز بسیار 
با انگیزه و خوب بودند و به شخصه شاهد حضور 

چندین استعداد در میان آنها بودم.
مونیخ   ۱۹۷۲ المپیک  نقره  مدال  دارنده 
تصریح کرد: قطعاً برگزاری چنین مسابقات که در 
سطح بسیار خوبی نیز برگزار شد، می تواند آینده 

کشتی فرنگی را تضمین کند.
 ۱۹۶۹ جهانی  رقابت های  قهرمان  نایب 
آرژانتین گفت: البته دوست داشتم که شهرهایی 
کشتی  در  خوبی  جایگاه  قبلًا  که  اردبیل  مانند 
رقابت ها  این  دوره  اولین  میزبان  داشتند  فرنگی 
باشند. امیدوارم در سال های آینده شاهد برگزاری 
این مسابقات با حضور تیم های بیشتر و در شهرهای 

کشتی خیز باشیم.
کشتی  ملی  تیم های  شرایط  مورد  در  وی 
گفت: خوشبختانه در حال حاضر فدراسیون امکانات 
خوبی برای کشتی گیران از نظر تغذیه، اسکان و 
فضای تمرینی تدارک دیده که در گذشته اینچنین 

نبود.
 ۱۹۷۳ جهانی  رقابت های  برنز  مدال  دارنده 
تهران ادامه داد: در زمان ما چنین تدارکاتی نبود 
نیز  مرزی  برون  مسابقات  به  تیم ها  اعزام  برای  و 
نیز  دهه ۶۰  در  داشت. حتی  وجود  سختی هایی 
کشتی ما با توجه به شرایطی که بر کشور ما تحمیل 
شده بود در تنگنا قرار داشت.وی افزود: بسیاری از 
قهرمانان ما از جمله محمد بنا که شایستگی کسب 
مدال های بیشتری در رقابت های المپیک و جهان 
را داشتند، دستشان از مدال کوتاه ماند، اما همانطور 
که گفتم الان شرایط بسیار تفاوت کرده و با توجه 
به حمایت هایی که فدراسیون کشتی از قهرمانان 
خود دارد، کشتی گیران می توانند با خیال راحت 

در مسابقات جهانی و المپیک حضور یابند.
چرخه  خصوص  در  ملی  تیم  اسبق  مربی 
انتخابی تیم ملی گفت: اجرای چرخه انتخابی در 
بین کشتی گیران به خصوص جوانان ایجاد انگیزه 
می کند، اما نظر من این است که باید مربیان را هم 
دید و فدراسیون به هر نحو ممکن در آنها نیز ایجاد 
انگیزه کند چراکه کار سازندگی و رساندن کشتی 

گیران به اردوهای تیم ملی بر دوش آنها است.
پیشکسوت کشتی در پایان خاطرنشان کرد: 
نوجوانان و جوانان با انگیزه ای در کشتی داریم که 
اگر بتوانیم به خوبی آنها را حمایت کنیم و پرورش 
تضمین  را  کشور  ورزش  و  کشتی  آینده  دهیم، 
خواهند کرد، اما بازهم می گویم حمایت از مربیان 
سازنده و فعال در سراسر کشور در رسیدن به این 

هدف تأثیر مستقیم دارد.

اوضاع وخیم یکی از گزینه های سقوط
فجر و »۲۰« هفته دور از پیروزی

فصل  اولین  در  سپاسی  فجر  فوتبال  تیم 
با  و  ندارد  برتر شرایط مناسبی  به لیگ  بازگشت 

خطر سقوط به لیگ یک مواجه است.
بیست و یکمین فصل از رقابت های لیگ برتر 
در آستانه ۵ هفته پایانی خود قرار دارد و رقابت در 
انتهای جدول برای بقا در سطح اول فوتبال ایران 

داغ تر از همیشه بین ۳ تیم جریان دارد.
فجر سپاسی تیم قدیمی و ریشه دار شیرازی 
که پس از سال ها غیبت از لیگ برتر در فصل بیست 
و یکم بار دیگر در این مسابقات حضور یافت، شرایط 
خوبی در جدول ندارد و یکی از ۳ تیمی است که 

باید برای بقا تلاش کند.
پایان  در  و  فعلًا  حاضر  حال  در  شیرازی ها 
هفته بیست و پنجم با ۱۶ امتیاز در رده پانزدهم 
قرار داشته و یکی از دو تیم انتهای جدولی هستند 
که در صورت عدم تغییر جایگاه شان در جدول 
ناچار به خداحافظی با لیگ برتر هستند.سپاسی 
های شیراز در حالی تنها ۱۶ امتیاز در ۲۵ هفته 
به دست آورده که فصل را با ۲ شکست پیاپی آغاز 
کردند، اما در ۵ هفته ابتدایی ۲ بار طعم پیروزی را 
چشیدند. بالاترین جایگاهی که در جدول تجربه 
کردند رده هشتم بود که در هفته های دوم و پنجم 
در آن قرار گرفتند و بیشترین جایگاه جدولی که 
در آن قرار داشتند رده چهاردهم بود که در حد 
فاصل هفته های ۱۲ تا ۲۳ به صورت ممتد در آن 
قرار داشتند؛ و البته پایین ترین رده جدول را هم 
که تجربه کردند همین جایگاه پانزدهم است که 
در  همچنان  و  کرده  سقوط  آن  به  هفته ۲۴  در 
همین رده قرار دارند. اولین پیروزی فجر سپاسی 
در هفته سوم مقابل صنعت نفت و با نتیجه ۲ بر 
صفر به دست آمد، دومین و آخرین پیروزی این 
فصل آنها نیز در هفته پنجم و با نتیجه یک بر صفر 
مقابل پیکان که از این پیروزی ۲۰ بازی می گذرد 
که سپاسی ها در آن پیروز نشده اند. ۱۱ شکست و 
۹ تساوی حاصل ۲۰ بازی آخر این تیم قدیمی و 
ریشه دار شیرازی است.فجر سپاسی که تنها ۲ بار 
در این فصل پیروز شده، هیچیک از این ۲ پیروزی 
را در خانه تجربه نکرده و هر ۲ برد این تیم در 
دیدارهای خارج از خانه به دست آمده است؛ که هر 

دو هم همراه با کلین شیت بوده است.
شیرازی ها در هفته بیست و ششم لیگ برتر 
میزبان نفت مسجد سلیمان هستند که این دیدار 
یکی از مهم ترین بازی های هفته می باشد. تیم پیروز 
این بازی می تواند با توجه به رقابت مستقیم دو تیم 
تا حدودی خودش را در هفته های پایانی فصل در 
حاشیه امنیت قرار دهد.فجر سپاسی در ۵ هفته 
پایانی به ترتیب مقابل نفت مسجد سلیمان، هوادار، 
ذوب آهن، تراکتور و پرسپولیس به میدان می رود و 
برای بقا در لیگ برتر باید امتیازات لازم را از ۵ بازی 

باقی مانده کسب کند.
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